



澳門商業銀行服務收費修訂通告 Notice of Banking Service Charges Amendment

(生效日期 Effective date: 01/04/2019)

服務內容 Description	銀行收費 Bank Charge
<p>每次存入澳門幣或兌換澳門幣時，當中之小面額鈔票(即澳門幣 10 圓、20 圓、50 圓或 100 圓)總張數達 300 張以上</p> <p>When the number of small denomination MOP banknotes (i.e. \$10, \$20, \$50, \$100) in a deposit or exchange exceeds 300 pieces</p>	<p>按存入之總額收取 0.2%或不少於澳門幣 20 圓作手續費</p> <p>Subject to a handling charge of 0.2% or minimum MOP20 on total deposit amount</p>
<p>每次存入澳門圓輔幣</p> <p>For deposit of MOP coins</p>	<p>豁免首 100 個輔幣之收費，後收取每 100 個輔幣澳門幣 5 圓作手續費(不足 100 個也按 100 個收費)</p> <p>Waiver for the first 100 coins. Handling charge of MOP5 for every 100 coins on exceeded quantities (charge will also apply to less than 100 coins)</p>
<p>每次存入港圓輔幣</p> <p>For deposit of HKD coins</p>	<p>按存入之總額收取 10% 或不少於澳門幣 30 圓作手續費</p> <p>Subject to a handling charge of 10% or minimum MOP30 on total deposit amount</p>
<p>每次存入人民幣</p> <p>For deposit of RMB</p>	<p>豁免首 2 萬之收費，後收取 0.25%或不少於人民幣 8 圓作手續費</p> <p>Waiver for the first RMB20,000. Handling charge of 0.25% or minimum RMB8 on the exceeded deposit amount</p>

保管箱服務 Safe Deposit Box (澳門幣 MOP)		
<p>年租金</p> <p>Annual Rental</p>	<ul style="list-style-type: none"> 尺寸 Size <p>5x10x22</p> <p>10x10x22</p>	<p>\$800</p> <p>\$1200</p>
<p>按金</p> <p>Deposit as security</p>	<ul style="list-style-type: none"> 尺寸 Size <p>10x10x22</p>	<p>\$1200</p>
<p>開鎖服務費</p> <p>Handling fee for breaking the lock</p>		<p>最低 Min.\$800</p>

澳門商業銀行股份有限公司
Banco Comercial de Macau, S.A.
28/02/2019